
Protokół Nr XIX/2013 
z XIX zwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubomino 

z dnia 14 lutego 2013r. 
 

Sesja Rady Gminy odbyła się w sali narad Urzędu Gminy w Lubominie. 
Początek obrad o godz.: 10:00 – zakończenie 13:10. 
 
 Stan Rady Gminy - 15 radnych 
 Radnych obecnych - 12 radnych 
 
Listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr 1,2 i 3 do nin. protokołu. 
 
Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Paweł Miąsko. Przywitał Wójta Pana Andrzeja Mazura, 
p. Skarbnik, p. Sekretarz, Dyrektorki Szkół, p. Dzielnicowego, radnych, sołtysów oraz gości. 
Następnie, w oparciu o listę obecności, stwierdził prawomocność obrad i przedstawił projekt 
porządku obrad, który został przesłany radnym, wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Informacja o działalności Wójta między sesjami. 
3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a/ zmian w budŜecie Gminy Lubomino na rok 2013, 

b/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubomino na lata 2013-2022, 

c/ uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubominie. 

d/ w sprawie przyjęcia  Programu Opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lubomino w 2013r., 

e/ regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Lubomino, 

f/ określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, 

g/ określenie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, 

h/ wysokości ekwiwalentu pienięŜnego za udział w działaniach ratowniczych lub 
szkoleniach poŜarniczych, 

4. Wnioski i zapytania radnych, sprawy róŜne. 
5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
6. Zamknięcie obrad. 

 
Nie wniesiono uwag do powyŜszego porządku obrad. 
 
 
 
 
 
 



Ad.2. Informacja o działalności Wójta między sesjami. 
  
Wójt Andrzej Mazur  – przedłoŜył radzie informację dotyczącą swojej działalności w okresie 
między sesjami tj od 21 grudnia 2012r, do 13 lutego 2013r. 
 
Informacja stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 
W związku z przedstawioną informacją zgłoszono następujące pytania: 
 
Radny Waldemar Balul  odnośnie pkt.3 informacji zapytał na czym polegać będzie 
modernizacja gminnej drogi gruntowej Zagony – Samborek ? 
 
Wójt Andrzej Mazur  poinformował, Ŝe poniewaŜ trwa inwestycja w Zagonach, która tą 
część na terenie miejscowości dość mocno zrujnuje. Dwa sołectwa przekazały część swoich 
środków z funduszu wiejskiego na zakup kruszywa. Dodatkowo złoŜono wniosek do Urzędu 
Marszałkowskiego na wyprofilowanie i usypanie kruszywem ok. 2 km tej drogi. 
 
Radny Waldemar Balul jeśli chodzi o pkt.6 informacji zapytał o szanse dostania środków w 
ramach złoŜonego wniosku do Urzędu Marszałkowskiego? 
 
Wójt Andrzej Mazur – Jesteśmy zakwalifikowani do Urzędu Marszałkowskiego . Jeśli nas 
nie wyrzucą przez sprawy związane z uzupełnianiem wniosku to powinniśmy dostać 
maksymalne dofinansowanie. 
 
Radna ElŜbieta Stachura – MoŜejko – poprosiła, aby pokrótce opisać przykłady działań 
organizacji pozarządowych, którym została przyznana dotacja w 2013r. 
 
Dorota Dunio – pracownik UG – Poinformowała, Ŝe Stowarzyszenie Aktywnych 
Mieszkańców „LUBIMY LUBOMINO” w ramach dotacji zorganizuje II rodzinny rajd 
rowerowy,  spływ kajakowy rzeką Krutynią oraz otrzyma dotację na zabezpieczenie wkładu 
własnego do Małych Projektów na doposaŜenie placu zabaw w Lubominie. Gminne 
Zrzeszenie Ludowe Zespoły Sportowe zorganizuje dwa zadania typowo sportowe tj. turnieje 
w piłkę noŜną i piłkę siatkową zadania obejmują równieŜ utrzymanie boisk gminnych. 
Ponadto otrzymają  dotację na zabezpieczenie wkładu własnego do Małych Projektów na 
organizację DoŜynek Gminnych. Stowarzyszenie Wiejskie ‘GOSPOSIA”  w ramach dotacji 
przeprowadzi trzy imprezy tj. Dzień Dziecka, święto pieczonego ziemniaka i odpust św. Jana. 
Dotacja na zabezpieczenie wkładu własnego do Małych Projektów na wyposaŜenie świetlicy 
wiejskiej zostaje wstrzymana , poniewaŜ wniosek nie przeszedł w LGD „Warmiński 
Zakątek”. Uczniowski Klub Sportowy TROPS zorganizuje szereg zajęć dla dzieci i młodzieŜy 
z Gminy Lubomino. Związek Harcerstwa Polskiego zorganizuje wyjazd 6 dniowy druŜyny 
harcerskiej z Lubomina na Grunwald. 
 
Radny Piotr Trojan   odnośnie pkt.5 informacji zapytał czy kruszywo, które zostało 
dowiezione na drogi w obrębie miejscowości Bieniewo w ilości 150 ton było waŜone? 
 
Wójt Andrzej Mazur  – Poinformował, Ŝe kruszywo zostało kupione u p. Giaka i powinno 
być waŜone. Pilnował tego p. Ireneusz Gołębiewski. 
 
 
 
 



Ad.3.a. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Lubomino na rok 2013. 
 
Skarbnik Gminy Maria Wojtczak  zapoznała zebranych z projektem uchwały wraz z 
uzasadnieniem. 
 
Nie wniesiono uwag do projektu uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu jednogłośnie podjęła 
uchwalę w sprawie zmian w budŜecie Gminy Lubomino na rok 2013. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do nin. protokółu. 
 
Ad.3.b.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Lubomino na lata 2013-2022 
 
Skarbnik Gminy Maria Wojtczak  przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Nie wniesiono uwag do projektu uchwały. 
 
Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu jednogłośnie podjęła 
uchwalę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubomino na lata 
2013-2022 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do nin. protokółu. 
 
Ad.3.c. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Lubominie. 

 

Kierownik GOPS Halina Radzińska poinformowała , Ŝe zmiany w statucie spowodowane 
są zaleceniami pokontrolnymi. Zmiany dotyczą przejęcia przez Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Lubominie realizacji zadań wynikających z ustawy z dnia 21 czerwca 2001r. o 
dodatkach mieszkaniowych oraz wyeliminowania ze statutu GOPS zadań z zakresu pomocy 
społecznej dla powiatowych centrów pomocy rodzinie.   

Radny Piotr Trojan  odnośnie §5 statutu mówiącego Ŝe ośrodek prowadzi Klub Integracji 
Społecznej i MłodzieŜowy Klub Integracji Społecznej zapytał, czy kluby są w tej chwili 
prowadzone? 
 
Kierownik GOPS Halina Radzińska odpowiedziała, Ŝe obecnie realizowany jest tam  
projekt systemowy z POKL. Na dzień dzisiejszy nie ma środków na zatrudnienie 
koordynatora do klubu. Nie ma programów, które przewidują środki na koordynatorów 
Klubów Integracji Społecznej 
 
Radny Piotr Trojan   zwrócił się do p. Wójta z pytaniem czy nie moŜna poszukać środków w 
ramach innych programów, aby ktoś mógłby prowadzić zajęcia dla młodzieŜy? 
 
Wójt Andrzej Mazur  – UwaŜam, Ŝe najpierw powinna być taka potrzeba dopiero będziemy 
szukać pieniędzy. 
 
Kierownik GOPS Halina Radzińska dodała, Ŝe klub jest czynny i odbywają się tam zajęcia. 



Radny Piotr Trojan   - „ UwaŜam, Ŝe na stronie internetowej Urzędu Gminy Lubomino 
powinno być ogłoszenie o moŜliwości korzystania z Klubu Integracji Społecznej, poniewaŜ 
nie wszyscy o tym wiedzą.” 
 
Wójt Andrzej Mazur  – Działalność na rzecz młodzieŜy jest prowadzona. Gminne Zrzeszenie 
LZS ciągłe organizuje turnieje czy spartakiady. Mamy pomieszczenia do spotykania się , 
tylko trzeba umieć się zorganizować”.  
 
Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu jednogłośnie podjęła 
uchwalę w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubominie. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do nin. protokółu. 
 
Ad.3.d. Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lubomino w 
2013r., 
 
Dorota Dunio – pracownik UG  przedstawiła uchwałę wraz z uzasadnieniem i programem 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi.  
 
Radny Waldemar Balul zaproponował, aby wypunktować najwaŜniejsze rzeczy  z Programu 
i zamieścić je na tablicy ogłoszeń w sołectwach. 
 
Radny Piotr Trojan  odnośnie §6 pkt 1 Programu „ zapewnienie schronienia zwierzętom 
gospodarskim w wyznaczonym gospodarstwie rolnym’ zapytał jakby to miało być robione 
praktycznie? 
 
Dorota Dunio – pracownik UG poinformowała, ze jest to narzucone ustawą. My jako gmina 
musimy podpisać umowę z gospodarstwem na terenie gminy , które ewentualnie przyjmie na 
przechowanie zwierzęta odebrane innemu gospodarzowi. Na dzień dzisiejszy nie mamy 
podpisanej takiej umowy. 
 
Radny Waldemar Balul – „Czy w związku z tym aby urealnić tą uchwałę mamy 
przynajmniej wytypowane takie gospodarstwa?” 
 
Wójt Andrzej Mazur  odpowiadając poinformował, Ŝe nie mamy wytypowanego 
gospodarstwa.. Gdy zaistnieje taka konieczność będziemy musieli stanąć na wysokości 
zadania i znaleźć rozwiązanie z takiej sytuacji. 
 
Radny Piotr Trojan – „ Znakowanie zwierząt w sposób umoŜliwiający identyfikację 
zwierzęcia i kontakt z właścicielem załatwi problem bezdomności?” 
 
Wójt Andrzej Mazur – „ Rozwiązałoby to problem wtedy, kiedy wszystkie gminy 
stosowałyby znakowanie psów.  Jeśli wprowadzimy to tylko w naszej gminie to rozwiąŜemy 
problem tylko u nas. Psów, które zostaną nam podrzucane z innych miejscowości i tak nie 
zidentyfikujemy”. 
 
 
 
 



Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu jednogłośnie podjęła 
uchwalę w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Lubomino w 2013r., 
 
Uchwała stanowi załącznik  nr 8  do nin. protokółu. 
 
Ad.3.e. Podjecie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Lubomino. 

Wójt Andrzej Mazur przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i regulaminem. 
Poinformował, Ŝe popiół o którym dyskutowano na komisjach jest odpadem komunalnym, 
zmieszanym nie przeznaczonym do segregacji. Na etapie specyfikacji pozwolimy 
przedsiębiorcy porozmawiać z osobami chcącymi wysypywać popiół o jakimś dodatkowym 
pojemniku oraz  ustalić z nimi sposób wywozu.  

Radny Piotr Trojan – „ Skoro stawiamy dodatkowy pojemnik to mogą nas obciąŜyć 
dodatkowym  kosztem”. 

Wójt Andrzej Mazur –  „ Państwo nie płacicie  nic więcej poza opłatą miesięczną. Po 
państwa stronie są kosze. Nie wszyscy muszą kupować, mogą równieŜ dzierŜawić ale to 
będzie leŜało w kwestii firmy. Poza tymi ogólnodostępnymi pojemnikami na segregację nie 
będziemy wchodzić w kosze, poniewaŜ część ludzi ma swoje prywatne”. 

Radna ElŜbieta Stachura – MoŜejko – „UwaŜam, Ŝe  podstawowe informacje naleŜy 
zamieścić w gablotach  dla mieszkańców np.  jaki kolor pojemnika  do jakich odpadów”. 

Wójt Andrzej Mazur  poinformował, Ŝe liczy na pomoc Państwa Radnych w kwestii 
informowania mieszkańców o prawidłowej zbiórce odpadów.   

 
Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu 10 głosami „za” oraz 2 
głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwalę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Lubomino. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 9  do nin. protokółu. 
 

Ad.3.f Podjecie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Wójt Andrzej Mazur  przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Poinformował, Ŝe 
uchwała stanowi uzupełnienie regulaminu o utrzymaniu czystości. 

Radny Piotr Trojan  stwierdził, Ŝe jeśli chodzi o §3 pkt.3 uchwały dotyczący wywozu 
odpadów wielkogabarytowych, który ma się odbywać 2 razy do roku moŜe okazać się 
problemem. 

 

Wójt Andrzej Mazur  poinformował, Ŝe taka częstotliwość wywozu była do tej pory. 

Radny Waldemar Balul zapytał ile będzie punktów do selektywnej zbiorki odpadów oraz ile 
będzie  rodzajów pojemników? 

 



Wójt Andrzej Mazur  poinformował, Ŝe w ustawie mamy wymienione pojemniki . Mamy 
trzy kolory pojemników ( Ŝółty, zielony i niebieski) czwarty jest koloru czarnego na odpady 
biodegradowalne. Będziemy chcieli, aby w kaŜdej miejscowości był jeden punkt zbiorczy. 

 

Radny Piotr Trojan  zaproponował aby do §5 uchwały „odbieranie odpadów 
wielkogabarytowych zgodnie z harmonogramem” dopisać, Ŝe harmonogram będzie 
przygotowywała gmina. 

Wójt Andrzej Mazur  poprosił o sugestie, kiedy mają być wywoŜone te odpady abyśmy 
mogli zawrzeć to w harmonogramie. 

 

Radny Piotr Trojan  zaproponował miesiąc marzec i wrzesień. 

Wójt Andrzej Mazur  – „Wykonawca ma wykonać usługę zgodnie z nasza umową, w której 
wyznaczymy termin zbiórek odpadów wielkogabarytowych. Bezpieczniej będzie jak 
zapiszemy, Ŝe odbiór odpadów wielkogabarytowych będzie odbywał się co najmniej 2 razy w 
roku bez określenia dokładnych terminów. 

Posiedzenie opuścił Radny Marian Witkowski. 

Rada Gminy w obecności 11 radnych uczestniczących w posiedzeniu 9 głosami „za” oraz 2 
głosami „wstrzymującymi się” podjęła uchwalę w sprawie określenia szczegółowego sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 
Uchwała stanowi załącznik nr10  do nin. protokółu. 
 
Ad.3.g. Podjęcie uchwały w sprawie określenie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 
 
Na posiedzenie powrócił Radny Marian Witkowski. 
 
Wójt Andrzej Mazur  przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Radny Waldemar Balul – Punkt E.I deklaracji gdzie składamy oświadczenie o ilości osób w 
gospodarstwie zapytał co zrobić z osobami uczącymi się? Czy trzeba będzie składać 
oświadczenie do gminy? 
 
Wójt Andrzej Mazur  odpowiadając poinformował, Ŝe informacje wykazane w deklaracji 
będę weryfikowane z bazą ewidencji ludności a powstałe róŜnice będą kontrolowane. 
 
ElŜbieta Stachu – MoŜejko zaznaczyła, aby nagłośnić konieczność rozwiązania 
dotychczasowych umów.  
 
Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu 11 głosami „za” oraz 1 
głosie „wstrzymującymi się” podjęła uchwalę w sprawie określenie wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 
nieruchomości. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 11  do nin. protokółu. 



Ad.3.h. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości ekwiwalentu pienięŜnego za udział w 
działaniach ratowniczych lub szkoleniach poŜarniczych. 

Wójt Andrzej Mazur przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Dodał, Ŝe cena za 
udział w szkoleniu poŜarniczym na komisji kultury i oświaty została podniesiona z 3,00 zł do 
4,00 zł. 

Nie wniesiono uwag do projektu uchwały. 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu jednogłośnie podjęła 
uchwalę w sprawie wysokości ekwiwalentu pienięŜnego za udział w działaniach 
ratowniczych lub szkoleniach poŜarniczych. 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 12  do nin. protokółu. 

Ad.4.  

Przewodniczący Rady Gminy Paweł Miąsko przeczytał informacje od Ireneusza 
Gołębiewskiego – pracowniku UG dotyczącą wniosków radnych.  
Wniosek M. Szpyrka został zaopiniowany pozytywnie. Na drodze wojewódzkiej 593 Morąg – 
Dobre Miasto przy skrzyŜowaniu z drogą kat. gminnej do Ełdyt Małych zostanie ustawiony 
znak B-33 oraz ograniczenie prędkości do 60 km/h. 
Wniosek S. Sienkiewicza w sprawie przejścia dla pieszych w Zagonach zaopiniowano 
negatywnie ze względu na brak chodnika, występujące drzewa przydroŜne w odstępach 10-25 
m oraz brak oświetlenia ulicznego we wskazanym miejscu. 
Wniosek E. Stachura – MoŜejko w sprawie przejścia dla pieszych w obrębie skrzyŜowania ul. 
Kopernika i Sportowej został zaopiniowany negatywnie ze względu na istniejące juŜ 2 
przejścia , lokalizacji przystanku autobusowego oraz brak ciągu pieszego. Wniosek w sprawie 
barierek ochronnych w obrębie wejścia do szkoły zaopiniowano pozytywnie w związku z 
czym RDW w Elblągu ustawi barierki. 
 
Informacja stanowi zał. nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
Wójt Andrzej Mazur  poinformował, Ŝe zgodnie z kartą nauczyciela jesteśmy zobowiązani 
przedstawić organowi prowadzącemu rozliczenie średnich wynagrodzeń za rok 2012. w 
czterech stopniach awansu zawodowego nauczycieli. Dodał, Ŝe nie dopłaciliśmy ani złotówki. 
Nauczyciele zarabiali powyŜej minimalnej we wszystkich stopniach. Udało nam się 
nadgodzinami naciągnąć wynagrodzenia i nie wypłacać róŜnic. 
 
Sprawozdanie z wysokości  średnich wynagrodzeń nauczycieli stanowi załącznik nr 14 do nin.  
protokołu. 
Przewodniczący Rady Paweł Miąsko przeczytał pismo, które wpłynęło od Starosty 
Lidzbarskiego z prośbą o podjęcie uchwały w sprawie przywrócenia Sądu Rejonowego w 
Lidzbarku Warmińskim. Następnie przedstawił uchwalę podjętą juŜ w tej sprawie przez Radę 
Miejską w Lidzbarku Warmińskim stanowiącą załącznik do nadesłanego pisma. 
 
Radny Piotr Trojan  – Prawdę mówiąc to sąd jest w Lidzbarku Warmińskim jest to bardziej 
kwestia prestiŜu. UwaŜam, Ŝe powinna być to czysta sprawa Lidzbarka Warmińskiego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie prośbę Pana Starosty o podjęciu 
uchwały przez Radę Gminy Lubomino w sprawie przywrócenia Sądu Rejonowego w 
Lidzbarku Warmińskim. 
 



Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu 6 głosami „za”, 2 
głosami „przeciw” oraz 4 głosami „wstrzymującymi” była za przygotowaniem uchwały w 
sprawie przywrócenia Sądu Rejonowego w Lidzbarku Warmińskim. 
 
Pismo wraz z uchwałą stanowi zał. nr 15 do Nin. protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Paweł Miąsko przeczytał pismo Posła na Sejm Rzeczpospolitej 
Polskiej Jerzego Szmita w którym informuje, Ŝe Komisja Infrastruktury Sejmu RP przyjęła do 
planu pracy zagadnienie: „Informacja Ministra Transportu, Budownictwa i Gospodarki 
Morskiej na temat problemów komunikacyjnych Warmii i Mazur”. W związku z tym zwraca 
się do Wójta Gminy z prośbą o wystąpienie do Przewodniczącego Komisji Infrastruktury 
Pana Posła Zbigniewa Rynasiewicza o zwołanie posiedzenia w Olsztynie co pozwoli na 
udział w nim przedstawicieli samorządów, środowisk gospodarczych i społecznych naszego 
województwa. 
 
Pismo stanowi zał. nr 16 do Nin. protokołu. 

Radny Piotr Trojan  zwrócił się do p. Wójta o wyjaśnienie kwestii dotyczącej ziemi, którą 
gmina traci przekazując mieszkańcom w wyniku wyroków sądowych.  
 
Wójt Andrzej Mazur  poinformował, Ŝe w 1995 roku przeprowadzona kontrola w urzędzie 
negowała pobieranie podatków od nieuregulowanych spadkowo spraw. Wszczynaliśmy 
postępowania o ustalenie spadkobierców miedzy innymi po Panu śełobowiczu w Zagonach. 
Postępowanie trwało od półtora do dwóch lat w sądzie Rejonowym w Lidzbarku. W 2007 
postanowieniem sądu właścicielem nieruchomości został Skarb Państwa, a w roku 2008 w 
wyniku komunalizacji stało się to własnością gminy. Nikt wówczas nie rościł jakichkolwiek 
praw do tego gruntu. W wyniku postępowania przetargowego, zbyto część przejętej 
nieruchomości, część wydzierŜawiono, natomiast osoba roszcząca prawo do przedmiotowego 
gruntu nie zdeklarowała się ani do kupna ani dzierŜawy. Pod koniec 2010 roku wpłynął  
pozew do sądu w którym rolnik z Zagon występuje przeciwko gminie o zasiedzenie. Po 
zmianie kodeksu postępowania cywilnego i skróceniu okresu zasiedzenia do 15 lat osoby, 
którym zmiana przepisów umoŜliwiła zasiedzenie gruntów wszczynają postępowania w 
sprawie zasiedzenia.   
 
Radny Marian Witkowski  zapytał p. Dzielnicowego Mariusza Trusiewicza czy policja moŜe 
jakoś wpłynąć na poprawę drogi z Dobrego Miasta w kierunku Miłakowo? 
 
Dzielnicowy Mariusz Trusiewicz odpowiedział, Ŝe osobiście moŜe napisać wniosek do 
Zarządu Dróg Wojewódzkich, ale to do nich będzie naleŜała decyzja. 
 
 Radny Piotr Trojan  dodał, Ŝe powinien być to wspólny wniosek p. Dzielnicowego, radnych 
i sołtysa.  
 
Radna Beata Boguszewicz zapytała p. Wójta na jakim etapie są rozmowy z Agencją 
Nieruchomości Rolnych odnośnie odzyskania placu wiejskiego w Wolnicy oraz dlaczego tak 
drogo pobierane są opłaty za ksero faktur do akcyzy za paliwo. 

Wójt Andrzej Mazur  odnośnie placu wiejskiego w Wolnicy poinformował, Ŝe jest 
umówiony z Panem, który przejmuje sprawę z Lidzbarka, gdyŜ Agencji w Lidzbarku juŜ nie 
ma. Zmieniła się Pani, która zajmowała się przekazywaniem działek dla gmin i ten wniosek 
gdzieś przepadł. W związku z tym wystąpiliśmy jeszcze raz. 



Sekretarz Gminy Krystyna BłaŜewicz – „Z ustawy o zwrocie podatku akcyzowego 
zawartego cenie oleju jest taki zapis, Ŝe składający musi dołączyć oryginalną . fakturę zakupu. 
Osobom, którym oryginał jest potrzebny musimy skserowac fakturę oraz potwierdzić za 
zgodność pobierając odpłatność za kaŜdą stronę zgodnie z ustawą o opłacie skarbowej w 
wysokości 5 zł”. 

Radny Piotr Trojan  wnioskował do Pana Przewodniczącego Rady o zaproszenie na kolejną 
sesję Pana Ciemnego Dyrektora Zarządu Dróg. Przygotowując się do spotkania moglibyśmy 
wskazać gdzie jest najbardziej newralgiczna sytuacja, jeśli chodzi o drogi. Dodał, Ŝe 
powinniśmy przyjąć taką formułę, która była by standardem zorganizowania przynajmniej raz 
do roku takiego spotkania, jeśli nie z całą Radą Powiatu to przynajmniej z Zarządem. 

 

Wójt Andrzej Mazur  – Proponowałbym zaprosić Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

 

Radny Piotr Trojan  – Zaproponował takŜe zorganizować spotkanie z Zarządem Starostwa 
oraz Urzędem Pracy, który niesie wiele problemów i wiele moŜliwości wyjaśnienia. 

 

Wójt Andrzej Mazur poprosił radnych o przegłosowanie kwestii dotyczącej przystąpienia do 
realizacji projektu „Internet szansą rozwoju mieszkańców Gminy Lubomino”, 
współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach 
Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka, działanie 8.3. Przeciwdziałanie 
wykluczeniu cyfrowemu, który był omawiany na komisjach. 

 

Rada Gminy w obecności 12 radnych uczestniczących w posiedzeniu 1 głosem „za”, 3 
głosami „przeciw” oraz 8 głosami „wstrzymującymi się” była przeciwna przystąpieniu do 
realizacji projektu „Internet szansą rozwoju mieszkańców Gminy Lubomino”. 

 

Ad.5. 

Protokół z ostatniej sesji przyjęto 11 głosami „za” oraz 1 głosie „wstrzymującym”. 
 
 
Ad.16. Zamkniecie obrad. 
 
Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia XIX 
zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
 
 
 
Protokolant:       Przewodniczący Rady Gminy 
    
Ilona Basałygo              Paweł Miąsko  
    


